

Title (en)

Covering device for part of a pool, i.e. a swimming pool, such as stair or similar

Title (de)

Abdeckungsvorrichtung für einen Teil eines Beckens, der Art eines Schwimmabades, wie zum Beispiel eine Treppe oder ähnliches

Title (fr)

Dispositif de recouvrement de partie de bassin, du type piscine, tel que d'un escalier ou analogue

Publication

EP 0779401 A1 19970618 (FR)

Application

EP 96440106 A 19961206

Priority

FR 9515003 A 19951212

Abstract (en)

The extension is designed to cover a section adjacent to the main pool, e.g. steps. The extension consists of a supporting bar (12) which lies in line with the edge (4) of the swimming pool. It is provided with fastenings for an additional covering layer (14) which corresponds in shape to the adjacent pool section (10). The edge (15) of the additional covering layer (14) is equipped with tensioners (16) in the form of straps or elastic strips. The supporting bar is equipped with spikes or other fastenings to fix it relative to the pool edge (4).

Abstract (fr)

L'invention a trait à un dispositif de recouvrement de partie (10) de bassin (1), du type piscine, tel que d'un escalier, constituant une excroissance au niveau d'une bordure longitudinale principale (4) de ce bassin (1). Ce dispositif de recouvrement est caractérisé en ce qu'il comporte une barre support (12) à même de s'étendre dans le prolongement de ladite bordure longitudinale principale (4) au-dessus de la partie (10) constituant l'excroissance, à cette barre support (12) étant solidarisée une feuille de recouvrement (14), des moyens (17) étant, en outre, prévus pour immobiliser ladite barre support (12) par rapport à la bordure longitudinale principale (4) du bassin (1) sur laquelle elle repose au niveau de ses extrémités (18,19). <IMAGE>

IPC 1-7

E04H 4/10

IPC 8 full level

E04H 4/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04H 4/10 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 5068929 A 19911203 - WEINER ROBERT I [US]
- [A] US 4351072 A 19820928 - SMITH MARC
- [A] US 5417016 A 19950523 - DAHOWSKI DONALD E [US], et al

Cited by

US10301835B2; US11028607B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES LI LU MC NL PT

DOCDB simple family (publication)

EP 0779401 A1 19970618; EP 0779401 B1 20010328; AT E200131 T1 20010415; DE 69612266 D1 20010503; DE 69612266 T2 20011018; FR 2742182 A1 19970613; FR 2742182 B1 19980130

DOCDB simple family (application)

EP 96440106 A 19961206; AT 96440106 T 19961206; DE 69612266 T 19961206; FR 9515003 A 19951212